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PAOOR.0012.3.1.2023.MAM 
 

P R O T O K Ó Ł Nr 38/2023 
z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

Rady Miejskiej w Śremie, odbytego 23 stycznia 2023 r. 
 
Obrady rozpoczęto 23 stycznia 2023 r. o godz. 15:30, a zakończono o godz. 

15:48 tego samego dnia. Członkowie Komisji obecni wg. listy obecności, 
stanowiącej załącznik nr 1 do protokołu. Obecnych 7 członków Komisji. 

• Radny T. Wojna – spóźniony 2mininuty. 
 
Ponadto w posiedzeniu komisji uczestniczyli:  

1) Ewelina Springer - Kobus – Zastępca Naczelnika Pionu Edukacji i Usług 
Społecznych Urzędu Miejskiego w Śremie (PEU). 

/Zawiadomienia o posiedzeniu Komisji, stanowią załącznik nr 2 do protokołu/ 
 

Posiedzenie Komisji otworzył i prowadził radny Piotr Rojek – 
Przewodniczący Komisji. Obrady rozpoczął o godz. 15:30, witając wszystkich 
zebranych. Stwierdził, że zgodnie z listą obecności w obradach uczestniczy 6 
radnych, a więc Komisja jest władna do podejmowania prawomocnych decyzji. 
 

Następnie Przewodniczący poinformował, że 17 styczna 2023 r. wpłynęły 
dwa wnioski Burmistrza Śremu: 

I. o uzupełnienie porządku obrad projekt uchwały w sprawie określenia 
stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu służącego do transportu ucznia 
niepełnosprawnego do placówki oświatowej. 

/ Wniosek Burmistrza stanowi załącznik nr 3 do protokołu/ 
Głosowanie wniosku Burmistrza o uzupełnienie porządku obrad o ww. projekt 
uchwały. 
Wyniki: ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: Mariusz Kociemba (ZA), Artur Konon (ZA), Krzysztof 
Lewandowski (ZA), Piotr Mulkowski (ZA), Piotr Rojek (ZA), Tomasz Wojna 
(NIEOBECNI), Zdzisław Żeleźny (ZA) 
Komisja w głosowaniu, 6 głosami „za” – jednogłośnie przyjęła wniosek 
Burmistrza o uzupełnienie porządku obrad projekt uchwały w sprawie określenia 
stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu służącego do transportu ucznia 
niepełnosprawnego do placówki oświatowej. 
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W związku z przybyciem na salę obrad Radnego T. Wojny Przewodniczący 
zarządził ponowne sprawdzenie kworum. Na sali jest obecnych 7 radnych, a więc 
Komisja jest władna do podejmowania prawomocnych decyzji. 
 

II. o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie Regulaminu 
wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych 
przez gminę Śrem. 

/ Wniosek Burmistrza stanowi załącznik nr 4 do protokołu/ 
Głosowanie wniosku Burmistrza o wycofanie z porządku obrad ww. projektu 
uchwały. 
Wyniki: ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: Mariusz Kociemba (ZA), Artur Konon (ZA), Krzysztof 
Lewandowski (ZA), Piotr Mulkowski (ZA), Piotr Rojek (ZA), Tomasz Wojna (ZA), 
Zdzisław Żeleźny (ZA) 
Komisja w głosowaniu, 7 głosami „za” – jednogłośnie przyjęła wniosek 
Burmistrza o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie 
Regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych 
przez gminę Śrem. 
 
Porządek obrad po zmianie: 

1. Przyjęcie protokołu 37/2022 z posiedzenia Komisji. 
2. Akcja ZIMA 2023. 
3. Zaopiniowanie projektu uchwały: 

a. w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia 
zawodowego nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach i szkołach 
podstawowych prowadzonych przez Gminę Śrem, ustalenia 
maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych przez 
placówki doskonalenia nauczycieli, szkoły wyższe oraz inne 
podmioty, których zadania statutowe obejmują doskonalenie 
zawodowe nauczycieli, oraz ustalenia form i specjalności kształcenia 
na 2023 rok; 

b. w sprawie określenia kryteriów naboru do publicznych przedszkoli 
oraz oddziałów przedszkolnych w publicznych szkołach 
podstawowych na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego oraz 
dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów; 

c. w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu 
służącego do transportu ucznia niepełnosprawnego do placówki 
oświatowej. 

4. Sprawozdanie z działalności Komisji za 2022 rok. 
5. Sprawy bieżące w zakresie działania Komisji. 
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Ad. 1. Przyjęcie protokołu 37/2022 z posiedzenia Komisji. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że Protokół 37/2022 z posiedzenia 
Komisji został przekazany radnym. Do protokołu nie zgłoszono uwag. Wobec 
powyższego stwierdził, że protokół z posiedzenia Komisji został przyjęty 
bez odczytywania.   

 
Ad. 2. Akcja ZIMA 2023. 
/Informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu. / 
Z-ca Naczelnika PEU – Ewelina Springer-Kobus poinformowała, że oprócz 
informacji, którą radni otrzymali w sprawie organizacji ferii zimowych przez 
jednostki gminne udzielono, także dotacji z budżetu gminy Śrem na podstawie 
ogłoszonego otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego 
na 2023 r. polegającego na organizacji wypoczynku zimowego dla dzieci i 
młodzieży, w szczególności z grupy ryzyka.  
 

Lp. Nazwa 
organizacji/podmiotu 

Tytuł zadania Ilość osób, 
dla których 
udzielono 

dotacji 

Wysokość 
udzielonej 

dotacji 

1 Towarzystwo 
Pomocy 

Potrzebującym im. 
Św. Brata Alberta 

NADZIEJA 

Bezpieczna zima z Albertem 
- półkolonie 

38 7600,00 zł 

2 Klub Sportowy RAPID 
Śrem 

Sport jako alternatywa dla 
uzależnień - wypoczynek 
zimowy Karpacz 2023 - 

kolonie 

40 8000,00 zł 

3 Uczniowski Klub 
Sportowy Śrem 

Zielone feriowanie - 
półkolonie 

36 7200,00 zł 

4 Śremski Klub 
Sportowy WARTA 

FAIR PLAY - półkolonie 36 7200,00 zł 

RAZEM 150 30 000,00 zł 

 
Dyskusja: 

Radny M. Kociemba zapytał, czy wiadomo, gdzie i w jakiej formie podmioty, które 
otrzymały dotacje będą organizowały zadania? 

Z-ca Naczelnika PEU – Ewelina Springer-Kobus odpowiedziała, że nie ma takiej 
wiedzy, ale może się dowiedzieć i przekazać informację. 
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Dyskusje zakończono. 

Ad. 3. Zaopiniowanie projektu uchwały: 
a. w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach i szkołach 
podstawowych prowadzonych przez Gminę Śrem, ustalenia maksymalnej 
kwoty dofinansowania opłat pobieranych przez placówki doskonalenia 
nauczycieli, szkoły wyższe oraz inne podmioty, których zadania statutowe 
obejmują doskonalenie zawodowe nauczycieli, oraz ustalenia form 
i specjalności kształcenia na 2023 rok;   

Projekt przedstawiła i omówiła Z-ca Naczelnik PEU – Ewelina Springer-Kobus. 
Dodała również, że projekt został pozytywnie zaopiniowany przez Związek 
Nauczycielstwa Polskiego i NSZZ Solidarność. 
 
Dyskusja: 
Radny A. Konon zapytał, czy jeżeli nauczyciel otrzyma dofinansowanie 
do samokształcenia, to czy musi podpisać umowę ze szkołą, że nie może 
zrezygnować przez określony czas z nauczania w tej szkole, bo w przeciwnym 
wypadku będzie musiał ponieść koszty związane z otrzymanym 
dofinansowaniem? 
Z-ca Naczelnika PEU – Ewelina Springer-Kobus odpowiedziała, że na pewno jest 
podpisywana umowa z nauczycielem, ale co do szczegółów tej umowy musiałaby 
zasięgnąć informacji. 
Radny M. Kociemba zapytał czy środki zaplanowane w tegorocznym budżecie 
na dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli są wyższe 
niż w roku ubiegłym? 
Z-ca Naczelnika PEU – Ewelina Springer-Kobus odpowiedziała, że 0,8% to jest 
kwota określona w ustawie, niezależna od Gminy. 
Dyskusje zakończono. 

 
Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowania uchwały w sprawie ustalenia planu dofinansowania form 
doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach i 
szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Śrem, ustalenia 
maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych przez placówki 
doskonalenia nauczycieli, szkoły wyższe oraz inne podmioty, których 
zadania statutowe obejmują doskonalenie zawodowe nauczycieli, oraz 
ustalenia form i specjalności kształcenia na 2023 rok; 

Wyniki: ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: Mariusz Kociemba (ZA), Artur Konon (ZA), Krzysztof 
Lewandowski (ZA), Piotr Mulkowski (ZA), Piotr Rojek (ZA), Tomasz Wojna (ZA), 
Zdzisław Żeleźny (ZA) 
Przewodniczący obrad podsumowując wynik głosowania stwierdził, iż Komisja 
7 głosami „za” - jednogłośnie, przedłożony projekt uchwały zaopiniowała 
pozytywnie. 

 
b. w sprawie określenia kryteriów naboru do publicznych przedszkoli oraz 

oddziałów przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych na 
drugim etapie postępowania rekrutacyjnego oraz dokumentów 
niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów 

Projekt przedstawiła i omówiła Z-ca Naczelnik PEU – Ewelina Springer-Kobus.  
 
Dyskusja: 
Radny M. Kociemba zapytał co jest powodem wprowadzenia dodatkowych 
kryteriów? 
Z-ca Naczelnika PEU – Ewelina Springer-Kobus odpowiedziała, że często duża 
liczba dzieci miała tą samą liczbę punktów, co utrudniało nabór. Kryteria teraz 
zaproponowane są w stanie po różnicy 1-2 pkt. zróżnicować i umożliwić przyjęcie 
większej ilości dzieci. 
Przewodniczący Komisji P. Rojek dodał, że z jego wiedzy wynika, iż miejsc 
w przedszkolach jest wystarczająco dużo, aby przyjąć wszystkie chętne dzieci, 
jedynie może zaistnieć sytuacja, że dziecko nie dostanie się do wybranego przez 
rodzica przedszkola tylko do innej placówki. Ponadto, wymiana oświadczenia na 
zaświadczenie o zatrudnieniu wyeliminuje oszustwa. 
Radny M. Kociemba zapytał czy był kiedyś problem, aby zabrakło miejsc 
w przedszkolach dla chętnych dzieci?  
Z-ca Naczelnika PEU – Ewelina Springer-Kobus odpowiedziała, że nigdy się tak nie 
zdarzyło. Jedynie może być taki przypadek jak wspomniał wcześniej 
Przewodniczący, że dziecko nie dostanie się do przedszkola „pierwszego 
wyboru” rodziców. 
Dyskusje zakończono. 

 
Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowania projektu uchwały w sprawie określenia kryteriów naboru 
do publicznych przedszkoli oraz oddziałów przedszkolnych w publicznych 
szkołach podstawowych na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego 
oraz dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów 

Wyniki: ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: Mariusz Kociemba (ZA), Artur Konon (ZA), Krzysztof 
Lewandowski (ZA), Piotr Mulkowski (ZA), Piotr Rojek (ZA), Tomasz Wojna (ZA), 
Zdzisław Żeleźny (ZA) 
Przewodniczący obrad podsumowując wynik głosowania stwierdził, iż Komisja 
7 głosami „za” - jednogłośnie, przedłożony projekt uchwały zaopiniowała 
pozytywnie. 
 

c. w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu służącego do 
transportu ucznia niepełnosprawnego do placówki oświatowej; 

Projekt przedstawiła i omówiła Z-ca Naczelnik PEU – Ewelina Springer-Kobus.  
 
Dyskusja: 
Przewodniczący Komisji P. Rojek zapytał, czy stawka za 1km jest taka sam? 
Z-ca Naczelnika PEU – Ewelina Springer-Kobus odpowiedziała, że stawka jest 
określona w ustawie o transporcie drogowym. 
Dyskusje zakończono. 
 
Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowania uchwały w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu 
pojazdu służącego do transportu ucznia niepełnosprawnego do placówki 
oświatowej; 
Wyniki: ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: Mariusz Kociemba (ZA), Artur Konon (ZA), Krzysztof 
Lewandowski (ZA), Piotr Mulkowski (ZA), Piotr Rojek (ZA), Tomasz Wojna (ZA), 
Zdzisław Żeleźny (ZA) 
Przewodniczący obrad podsumowując wynik głosowania stwierdził, iż Komisja 7 
głosami „za” - jednogłośnie, przedłożony projekt uchwały zaopiniowała 
pozytywnie. 
 
/Opinia Komisji oraz raport głosowań dot. projektów uchwał, stanowią załącznik 
nr 6 do protokołu. / 
 
 
Ad. 4. Sprawozdanie z działalności Komisji za 2022 rok. 
Przewodniczący Komisji przekazał, że projekt sprawozdania z działalności Komisji 
za rok 2022, został członkom Komisji przekazany wraz z zawiadomieniem. 
Następnie zapytał Radnych czy zgłaszają uwagi do przedstawionego projektu? 
 
Uwag do sprawozdania nie zgłoszono. 
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Głosowano w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji za 2022 rok. 
Wyniki: ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: Mariusz Kociemba (ZA), Artur Konon (ZA), Krzysztof 
Lewandowski (ZA), Piotr Mulkowski (ZA), Piotr Rojek (ZA), Tomasz Wojna (ZA), 
Zdzisław Żeleźny (ZA) 
 
Komisja w głosowaniu 7 głosami „za” – jednogłośnie przyjęła sprawozdanie 
z działalności Komisji za 2022 rok.  
/Sprawozdanie z działalności Komisji za 2022 rok stanowi załącznik nr 7 
do protokołu. / 
 
 
Ad. 5. Sprawy bieżące w zakresie działania Komisji. 
 
Dyskusji nie podjęto. 

 
Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Komisji –Piotr 

Rojek podziękował za udział w posiedzeniu Komisji zaproszonym gościom, 
członkom Komisji, zamykając obrady o godz. 15:48. 

Na tym posiedzenie Komisji i protokół zakończono. 

 

 

Przewodniczył: 
 

Przewodniczący 
Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

Piotr Rojek 
 
 
 
 
Protokołowała: 
Marta Matuszewska 
Podinspektor 


